
SA KALEVIPOJA KODA   
 
NÕUKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL                                                
 
Kääpa, Kalevipoja muuseum                                                           31.10.2022 
Algus kell 17.00, lõpp kell 18.30 
 
Protokollis Annika Oras (SA juhatuse liige) 
Võtsid osa nõukogu liikmed: Katre Mölder, Astra Mäerand, Mairo Rääsk, Külli Must, Julija 
Artjušenkova (veebi teel) 
 
PÄEVAKORD: 

1. SA nõukogu esimehe valimine 
2. 2023 aasta eelarve  
3. Muuseumide liitu astumise küsimus 
4. muud küsimused 
   

Päevakorrapunktid:  
 

1. SA nõukogu esimehe valimine 
 
Otsus: nõukogu esimeheks valiti ühehäälselt Külli Must 
 

2. 2023 aasta eelarve  
 

Juhatuse liige tegi lühikese ülevaate 2023 rahalistest võimalustest.  
 

3. Muuseumide liitu astumise küsimus 
 
Loomisel on Eesti Muuseumide Liit, kuhu saaksid kuuluda kõik muuseumid, kes vastavad muuseumi 
nõuetele seaduse järgi.  
Selleks, et liiduga liituda, on vaja nõukogu liikmete nõusolekut. Põhimõtteline jah on nõukogult 
olemas.  
Otsus: Liitume, aga vaatame jooksvalt üle kuulumise mõistlikkuse ja kasu. 18.novembriks mõtlevad 
kõik nõukogu liikmed ja juhatuse liige kolmele aspektile: mis on meie eesmärgid liiduga liitumisel, 
mis võiks olla aastamaksu suurus meie jaoks, mis võiks olla liidu ülesanne üleüldiselt.  

  
4. Muud küsimused 

 
Arutasime tulevikuplaane. MUIS, 3-aasta strateegia.  
 
Allkirjastatud digitaalselt:   
Külli Must, nõukogu esimees 
 
Annika Oras, protokollija       
 
Mairo Rääsk, nõukogu liige 
 
Katre Mölder, nõukogu liige  
 
Julija Artjušenkova, nõukogu liige 
 
Astra Mäerand, nõukogu liige 


